
Årligt medlemsmöte IK Fyris Triathlon 250304 
Närvarande: 19 medlemmar   
 

1. Ordförande Henrik Jansson hälsade medlemmarna välkomna 
 

2. Dagordningen godkändes 
 

3. Birger Edvinsson valdes till mötets sekreterare  
 

4. Henrik Jansson presenterade sektionens verksamhetsberättelse. För detaljer, se hela 
verksamhetsberättelsen på www.uppsalatriathlon.se 
 

5. Carl Bodin presenterade sektionens resultat för verksamhetsåret 2024/2025 samt budget 2025/2026. För 
detaljer, se www.uppsalatriathlon.se 
 

6. Val av styrelseledamöter. Nedanstående förslag godkändes 
Omval 

• Henrik Jansson 1 år 
• Birger Edvinsson 2 år 
• Jessica Jansson 2 år 

 
Fortsatt förtroende 1 år 

• Malin Grant 
• Grace Pold 
• Dean McGowan 

 
Nyval 2 år 

• Astor Gultz, ersätter Carl Bodin som kassör 
 

7. Styrelsen föreslog och mötet beviljade oförändrade medlemsavgifter för verksamhetsåret 2025/2026.  
Mötet diskuterade för och nackdelar med att höja de låga avgifterna. Styrelsen fick i uppdrag att 
definiera/utreda vad som bör ingå i medlemsavgiften.  
Frivilliga bidrag tex. via swish, vid klubbens aktiviteter är ett förslag för att stärka klubbkassan  
 

8. Barn och Ungdom 
Dean McGowan redogjorde för svårigheten att driva verksamheten, dels p.g.a. brist på barn och 
ungdomar, dels brist på ledare. Styrelsen försöker få in fler ungdomar. En åtgärd har varit att ge ungdomar 
gratis tillträde till sim och löpträningar Mötet diskuterade ytterligare åtgärder. Tomas Stavbom föreslog 
att kontakt kan tas med motionärer från Uppsala som deltar i olika triathlontävlingar. Kanske kan de ha 
ungdomar som kan vara intresserade av vår verksamhet 
 

9. Föreslagen KM verksamhet för säsong 2025 godkändes 
 

10. Mårten Stengel presenterade våra profilerade kläder från Trimtex. Webshopen öppnar inom kort. 
Beställningar ska vara gjorde före 30 mars. Leverans v.20 (mitten av maj. Klubben sponsrar med 10% 
 

11. Ny sponsor 2025/2026 är Simbutiken med butik i Fyrishov samt Skäggesta. Befintlig sponsor Team Sportia 
verkar kvarstå men detaljerna ska lösas inom en nära framtid. 
 

12. Ordförande Henrik Jansson förklarade mötet avslutat 
 

 
Vid protokollet  
Birger Edvinsson 


